

Referat KS-møte 4

15.april

Tilstede:

Håkon Ravndal, Siv Helene Bjørnstad, Roy Arild Rugsveen, Lise Karine Ljunggren Ringstad, Ingeborg Kolstad, Karoline Omberg Often, Anders Nordby og Helene Bredal (referent).

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

Faste saker:

Sak 01/04/24 Referat møte 3/2024 (O) Hele KS

Referat fra sist møte

NETT-referat

Referatene ble godkjent.

Sak 02/04/24 Orienteringer (O) Hele KS

Komite speiding orienterte om hva de har gjort siden sist.

De har blant annet hatt oppfølgingsmøter om kurs, arrangementer og merker.

I tillegg til dette har de også vært tilstedet på KL/KS og ROS. De har bidratt i arbeidsmøter om retningslinjer for Speider-og Roverforum, og fulgt opp prosjektledere. De har også fått innføring i mulighetene med Motimate (e-læring)

Sak 03/04/24 Orienteringer fra forbundskontoret (O)

Komite speiding ble orientert om aktuelle saker fra forbundskontoret (FK)

- FK vil følge opp ønske om å deler om TG i SOME veldig snart.
- Månedstemaer er ferdigstilt med to møteforslag hver måned over to år. Nå fremover vil FK oppdatere det slik at møteforslagene til sammen dekker alle programområdene/programmål (nok til å oppfylle merkekravene) og programelementer (jeg-er-beredt.merke). Videre vil FK fortsette å lage et detaljert møte per måned. Til slutt vil vi sette dette sammen til to årsplaner som kan skrives ut. På sikt ønsker FK at dette skal kunne brukes til å planlegge møter i Min.speiding..
- Spørreundersøkelse om Speiderprogrammet og Speiderbasen (skal være klart til høsten). KS vil bli involvert i dette.
- E-læring i Motimate. Disse kursene vil bli laget i denne rekkefølgen: Sikkerhet, Førerpatrulje, demokratikurs, gruppeledelse.
- FK jobber med å legge Oppdrag førerpatruljen i Speiderbasen og lager et utskrivbart hefte med alle oppdragene etter hverandre.
- Beverprogrammet: FK følger opp dette arbeidet med KS.
- Min.speiding. Det jobbes med hvordan innhold i Speiderbasen kan bli

implementert i min.speiding. Når man for eksempel skal lage arrangementer (eks. et speidermøte) vil man på sikt kunne legge inn et program med elementer fra Speiderbasen.

- Det skal på sikt være mulig å skrive ut en speider-CV med relevante erfaringspunkter som kan brukes når man for eksempel søker jobber.
- Digitalt møte om verktøy den 29. april - et oppfølgingsmøte etter det digitale bever- og småspeidermøte. Det er ønskelig at KS deltar.

Sak 04/04/24 Oppnevninger (OP)

Tidligere oppnevninger

Orientering: Gard Garder er oppnevnt av Samarbeidsgruppen for Roverfemkamp som prosjektleder for Roverfemkamp 2024.

Oppnevning: Håvard Djupvik oppnevnes som patruljemedlem i Ledertreningspatruljen fra april 2024 til april 2026.

Sak 05/04/24 Aksjonslista (O)

Komite speiding går gjennom aksjonslista og så på hvordan de ønsket å følge denne opp imellom møtene. Aksjonslista er en oversikt over de ulike oppgavene komiteen har til enhver tid.

Sak 06/04/24 Arrangementlisten (O/D)

Komite speiding går gjennom arrangementlisten og koordinerte hvordan de skal promotere speiderprogrammet, roverprogrammet og ledertreningen på arrangementer i nærmeste fremtid

Egne saker:

Sak 29/03/24 Fordypningsmerke «Demokrati 1 og 2» for tropp (D/V)

Komite speiding diskuterte innhold og form i merkene, saken fortsetter på et senere møte.

Sak 32/04/24 Arrangementinstrukser (O)

Komiteens medlemmer oriterte hverandre om arbeidet med å lage en mal for arrangementsinstrukser. Samsvarer arrangementinstruksene og avtalen til FK?

Arrangementinstruks for ledertrenersamlingen, ROS, Roverstevnet, Rover- og speiderforum og Roverfemkamp.

- Hvordan ligger vi an?
- Hva gjør vi videre?

Aksjon: Ingeborg jobber videre med dette. Tar kontakt med FK for å koordinere hva som ligger i prosjektlederavtale og hva som ligger under arrangementsinstruks

Sak 33/04/24 Emnermerket Inkludering (V)

E-postvedtak 5.april

Vedtak: Emnemerket Inkludering vedtas.

Sak 34/04/24 Arrangementliste for 2025 (D)

Forbudskontoret ønsker å ferdigstille arrangementslista for 2025 så tidlig som mulig, det er derfor fint at arbeidet er startet snart.

Sak 35/04/24 Bærekraftspatrolje (D)

Komiteen diskuterer forslaget om å lage en egen patrolje under Komite speiding som jobber med bærekraft

Sak 26/03/24 Mandat til speiderlederloggpataljen (V)

Komite speiding diskuterte hva de ønsker ut av arbeidet med Speiderlederloggen
Saken fortsetter i et annet KS-møte.

Sak 36/04/24 Nye KS-medlemmer og oppgaver (D)

Komite speiding diskuterte ønskede kvalifikasjoner og profil på nye medlemmer i komiteen.

Sak 37/04/24 Visuell profil emnemerker (D)

De nye emnemerkeene kan ha en del likhetstrekk med fordypningsmerker.

- Bør det være et tydelig visuelt skille mellom emnemerker for ledere og fordypningsmerker?
- Bidrar det til tydeliggjøring av progresjon dersom man har like typer illustrasjoner?
- Hvordan ønsker KS at vi bruker illustrasjoner til merkene for å vise det vi vil kommunisere?

Det er ønskelig at det er en tydelig rød tråd fra enheten beverne til ledere.

KS anbefaler at man beholder illustrasjonen for speidere og bruker de blå fargene for ledere.

Sak 38/04/24 Rapport Roverombudssamling 2024 (O)

Komite speiding tar rapporten fra Roverombudssamlingen 2024 til orientering og takker prosjektgruppa for innsatsen

Eventuelt: (Her føres saker som ble meldt inn under Orienteringer (ingen vedtak))